



## Protokoll fra styremøte nr: 2 - 2015/2016

<b>Dato</b>	Lørdag 6. juni kl 1200-1800	Ambassadeur Hotel Strømsø Torg 7, Drammen
<b>Innkalte:</b>	Leder, Nestleder, Sekretær, Kasserer, Styremedlem 1, 2 og 3 Vara 1 og 2	
<b>Til stede:</b>	Leder Vidar Anderssen (VA) Nestleder Laila Somby Iversen (LSI) Sekretær Lisa Rohrhirsch (LR) Kasserer Arild Kristensen (AK) Styremedlem 1 Andreas Bachmann (AB) Styremedlem 2 Ann Veronica Ursvik (AVU)	
<b>Forfall:</b>	Styremedlem 3, vara 1 og 2	
<b>Sak nr</b>		<b>Beslutning</b>
11/2015	<b>Godkjenning av innkalling</b>	Godkjent
12/2015	<b>Godkjenning av sakliste</b>	Godkjent
13/2015	<b>Godkjenning av referat fra styremøte 19. april 2015</b>	Godkjent
14/2015	<b>Infosaker</b>  - Mottatt post  Purringer, medlemsblad PSK, kritikker fra utstillinger og stevner. Kritikker som sendes til klubben – hva skal vi gjøre med disse? Ønsker ikke stort arkiv med disse dersom de ikke brukes til noe.  - Sendt post  - Annen aktuell info siden siste styremøte  Endringsmelding til Brønnøysund: LR sender via altinn.	Ønsker å høre hva medlemmene vil. Settes opp som sak til årsmøte 2016
15/2015	<b>Økonomisk status per 1. kvartal 2015</b>	
	AK informerer	

	<p>Har sett på et nytt regnskapssystem, Visma E-Accounting. Har tatt dette i bruk og kjørt regnskap fram til 1. kvartal men mangler budsjett-del i systemet.</p> <p>Gruppe Trøndelag er eneste gruppa som ikke har samme organisasjonsnummer som resten. Dette er ikke ønskelig. Én klubb med én identitet.</p>	<p>AK gir beskjed om at gruppe Trøndelag må bytte organisasjonsnummer.</p> <p>Resten tas til etterretning.</p>
16/2015	<p><b>NKKs representantskapsmøte 2015</b></p> <p>Leder og nestleder representerer klubben. Prøver å holde styremøte/skypemøte etter sakliste har kommet for å diskutere saker det skal stemmes over.</p>	<p>LR sørger for påmelding og booking av hotellrom</p>
17/2015	<p><b>Jubileumskomit�</b></p> <p>1 representant fra alle grupper. Allerede kommet innstilling fra gruppe S�r-Rogaland p� Sidsel H. Iversen.</p> <p>Arild og Lisa kan representere styret.</p> <p>Forslag om � invitere ISPU-dommer: Ernst Theisen, Edith Sch�n, Elina Pavlova(?), Louisa Kunderfranco. �nske om at det inviteres dommer uten tilknytning til noen av de norske utstillerne/oppdretterne.</p>	<p>Sidsel H. Iversen representerer gruppe S�r-Rogaland. AK og LR representerer styret. LR tilskriver gruppene og ber om oppnevning av en deltaker hver. Ber om forlag fra alle innen 1. august.</p> <p>Styret lar komiteen konstituere seg selv.</p>
18/2015	<p><b>Klubbens �rskonkurranser</b></p> <p>Innspill fra Line S. Kristiansen</p> <p>Forslag fra LR om � inkludere godkjenninger i Norske Redningshunder i �rets allroundhund.</p> <p>Rallylydighet med som egen kategori.</p>	<p>LR lager utkast til nye statutter og sender p� h�ring hos rasekomiteene.</p>
19/2015	<p><b>Ny mal for �rsrapport fra rasekomiteene i avlsr�det</b></p> <p>Under �rsm�tet 2015 kom det fram at det er �nskelig at alle rasekomiteene har lik</p>	<p>LR purrer p� forlag til mal fra rasekomiteene</p>

	<p>mal, og at informasjonen som skal være med i RAS må inn i denne malen. Dette vil lette arbeidet med RAS betraktelig.</p> <p>Ba om forslag til mal fra rasekomiteene etter årsmøtet, dette har ikke kommet inn</p>	
20/2015	<p><b>Oppdretterseminar 2015</b></p> <p>Har tidligere hatt dette hvert år ifm årsmøtet. Dette utgikk i 2015 pga kostnadsspm.</p> <p>Forslag 24. oktober 12-18. Scandic Gardermoen, inntill 30 stk(?).</p> <p>Klubben kan evt sponse reiseutgifter over en viss sum.</p>	24. oktober 12-18 Scandic Gardermoen
21/2015	<p><b>Dommerseminar 2016</b></p> <p>Muligheter for å søke NKK om midler til dommerseminar</p>	LR sjekker dato for frist og sender søknad.
22/2015	<p><b>Euro 2015</b></p> <p>Forslag om å sende et brev til NKK med våre synspunkter på saken rundt kuperte hunder på EDS.</p> <p>Kontakte andre klubber og samle støtte.Lage utkast til felles brev.</p>	VA skriver et utkast til ledere i diverse raseklubber og spør om de ønsker å være med på et samlet innspill til NKK sentralt
23/2015	<p><b>Klubbklær</b></p> <p>Andreas med forslag.</p> <p>Arild med forslag fra Norsk Grand Danois klubb.</p> <p>Enstemmig at Andreas sitt forslag har best løsning, da vi vil slippe lagerbeholdning og mye administrasjon.</p> <p>Ønskelig med en ytterjakke, en hettejakke, en vest, en vanlig t-skjorte, en piquetskjorte og en caps. Gråmelert på t-skjorter og gensere, svart på ytterplagg.</p>	Andreas jobber videre med forslaget.

24/2015	<p><b>Trimming av pels</b></p> <p>Kjøpe/produsere video til bruk på klubbens hjemmeside.</p>	VA lager forslag
25/2015	<p><b>Status hannhundliste på klubbens hjemmeside</b></p> <p>Lista trenger promotering da det kun ligger én demohund der i dag.</p>	Legges ut som egen sak på facebook
26/2015	<p><b>Inventarliste</b></p> <p>Må få en oversikt over hva klubben eier</p>	Alle sender til AK hva de vet om av inventar
27/2015	<p><b>Fastsette møteplan for 2015 og fram til årsmøte 2016</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fysisk styremøte 25. oktober 2015 på Scandic Gardermoen 12-18</li> <li>- Fysisk møte 27. februar 2016 på Scandic Gardermoen 12-18</li> <li>- Skypemøte august, avtales nærmere</li> <li>- Skypemøte Januar 2016, avtales nærmere</li> </ul>	Fastsettes
28/2015	<p><b>Andre saker:</b></p> <p>Grensen på matadoravl fastsatt fra NKK er 5%, men dette gjelder store populasjoner. Ved små populasjoner (som våre raser) kan ikke denne 5% grensen være absolutt da mange hannhunder da ikke engang kan ha et helt kull etter seg. Prosentandelen må regnes i hele Norden, ikke bare Norge.</p> <p>Lista over hederstegn og æresmedlemsskap. Årsmøtet ba om at denne ble oppdater, og delt opp slik at de som har gått bort kommer med på egen liste.</p> <p>Behov for ytterligere raserepresentant for dvergshnauzer sort. Line S. Kristiansen</p>	<p>VA presiserer dette for avlsrådet.</p> <p>Legges til mandatet til jubileumskomiteen</p> <p>Line S. Kristiansen legges til avlsrådet som</p>

	<p>er forespurt og har sagt seg villig.</p> <p>Søknad om støtte til samling på Finnskogen for sportshundgruppa</p> <p>Linker til facebook fra hjemmesiden. Link til NSBKs hovedsiden på FB fra hovedsiden nsbk.org, og link til gruppenes FB-sider fra gruppesidene på nsbk.org. Har ikke gruppene egne FB-sider linkes det til hovedsiden.</p> <p>Annonser på hjemmesiden og medlemsbladet. Må jobbe litt mer med innsalget til ulike aktører. VA og AK har dialog med aktuelle. Sendes også ut et tilbud til oppdrettere om mulighet for annonsering. 2500 kr for ett år for oppdrettere.</p>	<p>representant for dvergschnauzer sort.</p> <p>Godkjennes. AK tar kontakt med gruppa for detaljer om innbetaling.</p> <p>AB endrer linker.</p> <p>Tas til etterretning</p>

Protokoll skrevet av Lisa Rohrhirsch